

FREE

**5* Hotel Western Set Menu
1 hour body or foot massage
(Not entitle for child)
Smile of Angkor Show**

Tour Code: 5D PREP-PV

5D4N PNH REP (PRIVATE)

VALIDITY : 01 OCT 2019 – 31 MAR 2020

PRICE PER PERSON (RINGGIT MALAYSIA)

CAT	HOTEL USED OR SIMILAR CLASS	02-03 Adult	04-05 Adult	06-07 Adult	08-09 Adult	10-14 Adult	15 Adult	Single Supp
3*	PNH - Salita/Rose Emerald or sml REP-Monoreach /Angkor Panoramic Boutique Hotel or sml	1830	1480	1290	1275	1220	1215	475
4*	PNH - Le Mount/ Kolab Sor or sml REP- Ibis Style Siem Reap / Angkor Holiday / Riviera or sml	1915	1580	1385	1375	1315	1310	565
4*+	PNH - Era / Green Palace or sml REP- Khemra Angkor / Hotel De La Renaissance or sml	1975	1635	1445	1430	1375	1365	630
5*	PNH - Sokha Phnom Penh / Naga World or sml REP-Angkor Miracle/Angkor Era or sml	2335	1985	1810	1785	1745	1735	980

PACKAGE INCLUDED	PACKAGE EXCLUDES
<ul style="list-style-type: none"> ✓ Meet and greet by local representative ✓ Return airport transfer ✓ All meals as per itinerary (non halal or vegetarian) ✓ Escorted orientation tour by English speaking guide ✓ All entrance fees as per itinerary 	<ul style="list-style-type: none"> * All personal expenses & portorage * Entry visa application (if applicable) * Travel insurance coverage * High season surcharge (if applicable)

SIGHTSEEING TOUR 行程简介

DAY 01: ARRIVAL – PHNOM PENH (L/D)
Our guide pick up at Phnom Penh international airport, lunch at local restaurant, afternoon visit **Royal Palace and Silver Pagoda (Current Royal resident), Chaktomuk River Square and Naga Casino** (Malaysia Group investment, The only one casino in Phnom Penh), dinner, check in hotel.

DAY 02: PHNOM PENH (B/L/D)
Breakfast at hotel, morning visit **Wat Phnom Hill, Daun Penh Statue, Independence Monument, Victory Monument, Sihanouk King Statue (the late king father of Cambodia Independence), Tuol Sleng Museum** (The museum is a former high school which was used as the notorious Security Prison 21 (S-21) by the Khmer Rouge communist regime), **Cambodia famous Gem shop**. Lunch, afternoon free for shopping at **Central market & Factory Outlet Store**, dinner, back to hotel.

DAY 03: PHNOM PENH – SIEM REAP (B/L/D)
Breakfast at hotel, proceed to Siem Reap by **public express coach** (around 6 hours), upon arrival have lunch, afternoon visit **Tonlesap Great Lake**, take boat visit Floating village, see the way people living on floating house, floating school, restaurant, church, you can feeding crocodile in the farm (by own expense), get **Body or Foot massage 1 hour(exclude tips)** to relax before we have dinner, see **Smile Of Angkor Performance** (The show takes you on a journey from foundation to prosperity of Angkor Dynasty and the worldwide famous Angkor Wat, through folk tales to ancient customs, from past to present), back to hotel.
(Please take noted : below 15 adult will refund lunch RM 20 per pax per meal, due to long distance from PNH to REP , arrival REP unable to arrange lunch)

DAY 04: SIEM REAP (Angkor 1 day tour) (B/L/D)
Breakfast at hotel, Morning visit the **South Gate of Angkor Thom (Bayon temple, Elephant & Leper King terrace, Suor Prat towers)**, pass by **Chao Say Devoda temple, Thommanon temple, TaKeo temple, visit Ta-Prohm Temple**. After lunch in town, visit Souvenir Shop, finally we visit The world heritage of **Angkor Wat temple** (it is a World heritage site, The temple is at the top of the high classical style of Khmer architecture. It has become a symbol of Cambodia, appearing on its national flag, and it is the country's prime attraction for visitors). Dinner, visit **Siem Reap night market & Pub Street** (1 way drop off only, guest who not going to night market, will send back to hotel).

DAY 05 : SIEM REAP –DEPARTURE (B)
Breakfast at hotel, free for leisure till time sends to airport for flight to sweet home .(only one way airport transfer out, below 16 pax without guide)

第一天 : 抵达金边 (午/晚餐)
导游于金边国际机场迎接贵宾, 后送往用午餐, 参观 **大皇宫和银阁寺** (现任国王仍然住于此皇宫内), 下午参观 **四臂湾广场, 金界赌场** (由马来集团经营的金边唯一一家赌场), 用晚餐, 登记酒店。

第二天 : 金边 (早/午/晚餐)
酒店早餐后, 参观 **塔子山, 边婆神像, 独立纪念碑, 胜利纪念碑, 西哈努克大皇塑像(柬埔寨独立之父), 罪恶馆** (此馆曾经是一所中学, 于赤柬政权时用作监狱以监禁逼供囚犯而恶名昭彰), 当地著名**宝石店**午餐后, 送往 **中央市场 及 Factory Outlet Store** 购物中心, 自由购物, 晚餐后送回酒店休息。

第三天 : 金边 - 暹粒 (早/午/晚餐)
酒店早餐后, **乘公共快车道往暹粒** (大约 6 小时), 抵达后, 用午餐, 乘车前往 **洞里萨湖**, 乘船游览浮村, 观赏村民漂浮的屋子, 学校, 餐厅, 教堂, 您于鳄鱼养殖场内给鳄鱼喂食 (自费), **全身或脚底按摩 1 小时 (不含小费)**, 晚餐后, **欣赏吴哥的微笑** (不仅包含了高棉传统歌舞, 还融合了杂技、高棉武术、长柄琴弹唱等许多柬埔寨特色表演。阵容庞大, 内容精彩绝伦, 运用现代高科技手法, 浓缩吴哥王朝所有精华, 魔幻般呈现多维立体空间), 回酒店休息。
(备注: 人数少于 15 人, 将会退还午餐费每人 RM20, 由于抵达暹粒太迟无法安排午餐)

第四天 : 暹粒 (吴哥古迹一日游) (早/午/晚餐)
酒店早餐后, 参观大吴哥的**南城门 (巴戎庙, 斗象台, 癞王台, 12 生肖塔)**, 途经**周萨神殿, 塔玛依殿, 大高殿, 来到塔普伦殿**。回到市内用午餐, 下午参观**纪念品店, 参观吴哥窟**, 俗称小吴哥 (是世界遗产, 七大古迹之一, 有着柬埔寨最顶尖的雕刻艺术, 她是柬埔寨的灵魂及标志, 其吴哥图像更成为柬埔寨国旗的标志, 此地也是旅客到柬必游之处)。晚餐后, **逛暹粒夜市及酒吧街** (单程送往夜市, 不去的客人送回酒店)。

第五天 : 暹粒起飞 (早餐)
酒店早餐后, 自由活动, 于预定时间送往机场, 乘机飞回温暖的家。(只单程机场送机, 人数少于 16 人不含导游)

BLOCK OUT DATE : 10-12 NOV 2019 , 23 DEC 2019 – 03 JAN 2020, 20 – 31 JAN 2020

REMARKS

- **Minimum 2 paxs** traveling based on **PRIVATE** arrangement. Only valid for **Malaysian Market**.
- Compulsory tour guide & driver tipping **RM 75 per pax** must be collected at Kuala Lumpur Office. English Speaking Guide.
- **Mandarin Speaking Guide additional charges RM 105 per pax (02-03 paxs) or RM 50 per pax (04-09 paxs) , more than 09 paxs free upgrade .**
- Full cancellation charge will be apply after booking guarantee
- Tour prices, services & conditions are correct as the time of publication but are subject to revision without notice. Kindly indicate tour code when making booking.
- **Deposit of RM 200 per pax shall make upon booking confirmed. No refunds are permitted.** Deadline of full payment refer to confirmation reply
- **Traveling period valid from 01 Oct 2019 – 31 Mar 2020**
- **FREE VALUE cannot change to cash or equal value tour and services**
- Any cancellation that made by clients for any unutilized services, unused tours or hotel rooms are non-refundable
- **Child under 10 years old WITH EXTRA BED charge 85% of adult fare & WITHOUT EXTRA BED charge 50% of adult fare.**